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OR-RM.0012.2.37.2020 
 

Protokół Nr 7/20 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 26 października 2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 
komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 
wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. Nieobecny radny Pani Elżbieta Mojzesowicz. 
 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmiany: 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Informacja o kierunkach działania Spółdzielni Socjalnej Koronowianka.  

3. Spotkanie w celu omówienia sytuacji transportu publicznego i przedstawienie planów 
rozwoju tego transportu w Gminie Koronowo.  

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie.  

5. Sprawy bieżące komisji.  

6. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

2. Informacja o kierunkach działania Spółdzielni Socjalnej Koronowianka.  

Pani Prezes Spółdzielni Socjalnej Koronowianka Pani Beata Głowacka podziękowała Panu 

wiceprzewodniczącemu rady Bogusławowi Guzińskiemu za wsparcie. Dzięku, któremu 

spółdzielnia mogła zakupić rower elektryczny dla jednej z opiekunek. 
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Pani Prezes Spółdzielni Socjalnej Koronowianka Pani Beata Głowacka przedstawiła 

informację o kierunkach działania Spółdzielni Socjalnej Koronowianka. 

  Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki zapytał ile obecnie osób jest zatrudnionych 

w spółdzielni? 

Pani Prezes Spółdzielni Socjalnej Koronowianka Pani Beata Głowacka odpowiedziała, że 

13 opiekunek i 4 osoby dodatkowo.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki zapytał o organizację zeszłorocznej wigilii. 

Pani Prezes Spółdzielni Socjalnej Koronowianka Pani Beata Głowacka poinformowała, że 

ciężko jest zorganizować taką wigilie, ponieważ ludzie nie są chętni do pracy i do pomocy. 

Przy organizacji tej wigilii zaangażowany został mąż Pani prezes.  Ale jego wynagrodzenie, 

to było tylko pokrycie kosztów dojazdu (paliwa). Bowiem dowoził osoby, które brały udział w 

tej wigilii, a nie miały czym dojechać.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski poinformował, że nieprawdą jest, iż gmina nie 

chciała dofinansować zeszłorocznej wigilii.  Ponadto poinformował, że w czerwcu na 

zebraniu wspólników okazało się, iż w spółdzielni zatrudniony został syn i mąż Pani prezes 

ze stawkami wyższymi niż pozostali pracownicy.  

Pani Prezes Spółdzielni Socjalnej Koronowianka Pani Beata Głowacka odpowiedziała, iż nie 

ma przeciwwskazań aby zatrudniać osoby w rodziny.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski powiedział, że my działamy na innych 

zasadach i nieetyczne jest zatrudnianie rodziny. Powinna być przejrzystość.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki zapytał jaka jest sytuacja finansowa 

spółdzielni? 

Pani Prezes Spółdzielni Socjalnej Koronowianka Pani Beata Głowacka poinformowała, że 

spółdzielnia ma płynność finansowa. Wszystkie należności są opłacane.  
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Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski poinformował, iż od czerwca zwraca się z 

prośbą o protokół i plan naprawczy dla spółdzielni. Jak tylko te dokumenty otrzyma, to 

zostanie zwołana Rada Nadzorcza. 

Pani Prezes Spółdzielni Socjalnej Koronowianka Pani Beata Głowacka zobowiązała się, że 

prześle dokumenty.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki poprosił o bilans spółdzielni za ostatnie 3 

lata.  

Pani Prezes Spółdzielni Socjalnej Koronowianka Pani Beata Głowacka odpowiedziała, że 

nie wie czy komisja może mieć wgląd w Bilas. Poinformowała, iż sprawdzi tą kwestię. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski zapewnił, iż nikt nie myśli o likwidacji 

spółdzielni. Ponieważ działalność opiekuńcza jest bardzo potrzebna. 

Zobowiązano Panią prezes do przekazania komisji uproszczonego bilansu za ostatnie 3 

lata oraz podanie ilości spółdzielni socjalnych w regionie.  

Radny Pan Maciej Szlagowski poprosił o przedstawienie jakie było zatrudnienie, jaka była 

redukcja zatrudnienia w latach ubiegłych. Przedstawienie zadań jakie wykonywała 

spółdzielnia. 

3. Spotkanie w celu omówienia sytuacji transportu publicznego i przedstawienie 

planów rozwoju tego transportu w Gminie Koronowo.  

Pan W. Sz. poinformował, że Firma FR BUS obsługuje od 1 września br. linie Nr 401, 403, 

4, 2, 5. W miesiącach czerwcu, lipcu i sierpniu z przewozów korzystało koło 200 osób 

dziennie na 24 kursach. We wrześniu około 960 osób dziennie na 48 kursach, czyli około 20 

osób na kurs. Niestety w październiku 4,5 osób na kurs. Nastąpił spadek o około 40% w 

stosunku do początku roku 2020. Powód nauka zdalna studentów. Ponadto część osób, 

która jeździła do pracy straciła pracę lub jest na zasiłkach chorobowych. We wrześniu z 

komunikacji korzystało około 650 uczniów i około 500 osób dojeżdżających do pracy.  

Jednak w październiku ta liczba się zmniejszyła, ponieważ uczniowie mają nauczanie 

zdalne.  
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Przedsiębiorcy nie wiedzą, co mają robić. Jako firma pan W. Sz. posiada projekty 

komunikacji na terenie Gminy Koronowo (Wierzchucin Królewski – Sitowiec, Koronowo- 

Samociążek, Glinki). Środków na utrzymanie kursów wystarczy może jeszcze na listopad. 

Jeżeli sytuacja się nie zmieni trzeba będzie ograniczyć kursy do tych tylko rentownych i to 

kilku.  

Radny Pan Maciej Szlagowski powiedział, że jako radni, burmistrz musimy zastanowić się 

jak pomóc przedsiębiorcom z branży transportowej. 

Pan R. W. powiedział, że transport nie powinien być opłacalny, tylko powinien służyć 

mieszkańcom. Program Transport + jest bardzo skomplikowany, bo gmina powinna już rok 

wcześniej wystąpić do rządu.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski  poinformował, że w ramach Metropolii 

Bydgoskiej chcieliśmy przystąpić do projektu MZK. 

Pan W.Sz. zapewnił, że zrobi wszystko, aby komunikacji nie zamknąć. Jeśli nie będzie miał 

odpowiedniej ilości klientów, to zmniejszy liczbę kursów na linii Koronowo – Bydgoszcz.  

Poinformował, że posiada plany tej komunikacji i przedłoży je burmistrzowi.  

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Koronowo. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek omówiła projekt uchwały.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek omówiła projekt uchwały.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania  budżetu 

obywatelskiego Gminy Koronowo. 
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Projekt uchwały przedstawiła Pani kierownik Brygida Berkowicz – Wyrzykowska. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej, położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy Koronowo na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Emilia Suska.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXX/259/20 Rady Miejskiej 

w Koronowie z dnia 30 września 2020 r. w sprawie zmiany przyjętego programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 

Koronowo.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani kierownik Agata Szulc. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

5.Sprawy bieżące komisji. 

Wiceprzewodniczący rady pan Tomasz Gordon poruszył temat 2 etatu w biurze rady.  

 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 12.45 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                           /-/ Tomasz Skotnicki 


